
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. oktober 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål G
Hvordan har regeringen kunnet lade det komme så vidt, at regeringens hidtidige
indsats i ghettoområderne betegnes som mislykket i følge Politiforbundets for-
mand udtalelser på politiken.dk, den 6. oktober 2010 i artiklen Politiforbundet:
Slaget er tabt i mange ghettoområder og hvorledes vil regeringens kommende
ghettoplan bl.a. rette op på den omtalte manglende succes i SSP-samarbejdet
og det at den hidtidige indsats ikke har bygget på faglig viden om, hvad der
virker.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (SF) og Karina Lorentzen
Dehnhardt (SF).

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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